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Δ Ε Λ Τ Ι Ο  Τ Υ Π Ο Υ  

  

  

Η σύσκεψη φορέων ενόψει της ΔΕΘ 

να πραγματοποιείται κάθε χρόνο 

  
Θετικό βήμα για την αμεσότερη συνεργασία της κυβέρνησης με τους φορείς της Θεσσαλονίκης, 

θεωρεί το ΤΕΕ/ΤΚΜ τη σύσκεψη φορέων, που πραγματοποιήθηκε χτες, υπό τον πρωθυπουργό, Γεώργιο 
Παπανδρέου, ενόψει της 75ης ΔΕΘ. 
                Η διοίκηση του ΤΕΕ/ΤΚΜ θεωρεί ότι η σύσκεψη, στην οποία παραβρέθηκε το μισό υπουργικό 
συμβούλιο, θα πρέπει να θεσμοθετηθεί και να επαναλαμβάνεται κάθε χρόνο, με την ευκαιρία της 

Διεθνούς Έκθεσης, αν όχι τακτικότερα. 
Το ΤΕΕ/ΤΚΜ ελπίζει ότι όσα συζητήθηκαν στη σύσκεψη θα ληφθούν σοβαρά υπόψη από 

την κυβέρνηση και τα αρμόδια υπουργεία, ώστε η Θεσσαλονίκη -που έχει ταλαιπωρηθεί επί δεκαετίες 

από την «παραγωγή» εξαγγελιών και υποσχέσεων χωρίς αντίκρισμα- να δει επιτέλους να λαμβάνουν 
σάρκα και οστά τα  αναγκαία και επείγοντα έργα και παρεμβάσεις. 

Επ΄ευκαιρία της συμμετοχής του στη χτεσινή σύσκεψη, ο πρόεδρος του ΤΕΕ/ΤΚΜ, Τάσος 
Κονακλίδης, επανέλαβε ενώπιον του πρωθυπουργόυ την πρόταση του Τμήματος για τη διοίκηση του 

έργου του μετρό από αυτόνομο φορέα, με έδρα τη Θεσσαλονίκη και όχι με «τηλεδιαχείριση» μέσω Αθήνας. 
Πρόσθεσε ότι επιβάλλεται να ιδρυθεί και ανεξάρτητος φορέας για τον Θερμαϊκό 

Κόλπο, καθώς η σύσταση απλής Διεύθυνσης στο τέως ΥΜΑΘ, δεν μπορεί να αντιμετωπίσει ένα τόσο 

σύνθετο ζήτημα. 
Υπενθυμίζεται ότι στο υπόμνημα που εστάλη χθες στον πρωθυπουργό, το ΤΕΕ/ΤΚΜ ζητά 

την προσωπική δέσμευση του Γεώργιου Παπανδρέου για την ταχεία προώθηση των αναγκαίων και 

επειγουσών παρεμβάσεων στη Θεσσαλονίκη και την ελληνική περιφέρεια._ 

 


